

《单词百科:logistic是什么意思?logistic怎么发音?logistic的解释和用法》

英语单词logistic是什么意思?logistic怎么读?logistic怎么发音?简答网为您整理了logistic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



logistic怎么读

logistic的读音:[l d st k]

logistic的意思

- 1、adj.逻辑的;[军]后勤学的;
- 2、n.[逻]数理逻辑;符号逻辑;[军]后勤学;

logistic的近义词

- 1、logic n.逻辑(学);思维方式;(做某事的)道理;
- 2、logistical adj.逻辑的;后勤方面的;

logistic的双语例句

1、To compute the risk (Pr) of fatality with the logistic regress equation.

应用Logistic回归方程计算新的预测病死几率 (Pr).

2、Insure the function of management and coordination of the logistic department.

确保组织和领导物流部的各项工作.

3、There are purely logistic discouragements to newspaper reading.

有些纯属逻辑上的障碍,也不利于人们读报.

4、Then, gradually account of Integrated business such as production, inspection, logistic ect.

并逐渐建设成为兼顾生产、检验、物流等的综合型企业.

5、The statistical inference includes ANOVA, Chi-square test, multiple regression, and logistic regression.

统计推断用方差分析检验,卡方检验,
多元线性回归分析和多因素非条件Logistic回归分析法.

6、Predict of mobile communication development using logistic model.

利用logistic模型预测移动电话发展.

7、Association between HR-HPV and CINs were evaluated by unconditional multinomial logistic regression.

采用非条件多项式logistic回归分析病毒载量与子宫颈病变级别的关系.

8、Mann-Whitney U test was used in univariate analyses whereas logistic regression was used in multivariate analyses.

单因素分析采用 Mann -WhitneyU检验,而多因素分析则应用Logistic回归的方法.

9、The mesh size selectivity can be expressed by logistic or Richards equation.

网目选择性常以Logistic或Richards方程来描述.

10、 Association between pet ownership and childhood asthma was analyzed by use of Logistic models.

宠物饲养与儿童哮喘的关系主要采用Logistic回归分析.

11、 Logistic regression analysis was applied to identify variables independently associated with more advanced fibrosis.

应用Logistic回归分析确定与更多晚期纤维化相关的独立变量.

12、 Association between variables was examined by multiple logistic regression analysis and odds ratios.

采用多变量Logistic回归分析和优势比检验变量间相关性.

13、 The logistic curve was first put forward by P. Frerulst, the Belgian scholar in 1838 . LaterP.

Logistic(逻辑斯谛)曲线最早由比利时学者(P. Frerulst)在1838年提出.

14、 NO content and APACHEscore could forecast the prognosis with the conclusion of Logistic analysis.

NO及APACHE评分对预后的预测有显著意义,可建立Logistic回归方程.

15、 Make internal audit about this inside of logistic department.

负责部门流程执行实施情况的内部审核.

以上是简答网为您整理的logistic怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于logistic

的用法、logistic的释义、logistic

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/logistic>